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PROPOSITION – Ändrad verksamhetsidé 
 
Styrelsen ser vissa förändringar i hur medlemmarna deltar i föreningens aktiviteter och 
nyttjar de fördelar som finns i och med medlemskapet. Det är inte konstigt med tanke på de 
förändringar som ständigt sker inom GIS/GIT-området, våra medlemsorganisationers behov 
och i omvärlden. Därför finns det behov av vissa justeringar i föreningens verksamhetsidé 
och några lite större ändringar i aktiviteter som funnits återkommande i flera år. 
 
Styrelsen föreslår ändra befintlig verksamhetsidé: 
 

GISS ska vara en attraktiv mötesplats i Stockholmsregionen för aktörer inom geografisk 
information och geografisk IT. 
GISS har en ambition att vara en arena som uppmuntrar kommunikation, erfarenhetsutbyte 
och ökad kunskap inom området. 
GISS är en oberoende förening för alla organisationer som har ett aktivt intresse av området 
och som verkar i Stockholmsregionen. 
 

Medlemmarnas intressen ska främjas genom att; 
• verka för tvärsektionellt samarbete inom GIS-området 
• förmedla kunskap och erfarenheter mellan medlemmarna om användningen av GIS 
• bidra till GIS-projekt inom länet 

 

Deltagande i GISS ger; 
• möjlighet till personliga möten 
• ett brett nätverk med samlad regional expertis inom geografisk information och 

geografisk IT 
• kompetenshöjning och erfarenhetsöverföring genom seminarier, studiebesök och 

studieresor 
• möjlighet till initiering av förstudier avseende samarbetsprojekt där flera medlemmar 

deltar 
 

till en ny formulering: 
 

GISS ska vara en attraktiv mötesplats i Stockholmsregionen för aktörer inom geografisk 
information och geografisk IT (GIT). 
GISS har en ambition att vara en arena som uppmuntrar kommunikation, erfarenhetsutbyte 
och ökad kunskap inom området. 
GISS är en oberoende förening för alla organisationer som har ett aktivt intresse av området 
och som verkar i Stockholmsregionen. 
 
Medlemmarnas intressen ska främjas genom att; 

• verka för att vidga användandet av GIS 
• verka för samarbete inom GIT-området 
• förmedla kunskap och erfarenheter mellan medlemmarna om användningen av GIS 

 
Deltagande i GISS ger; 

• möjlighet till personliga möten 
• ett brett nätverk med samlad regional expertis inom geografisk information och 

geografisk IT 
• kompetenshöjning och erfarenhetsöverföring genom till exempel seminarier, 

studiebesök och studieresor 
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Styrelsen vill också göra ett par större förändringar i de aktiviteter/förmåner som erbjuds 
medlemmarna. 
 

• Facebook-sidan avvecklas till förmån för LinkedIn. 
Allt fler använder LinkedIn för sina arbetsrelaterade kontakter och informations-
inhämtande. Att upprätthålla två snarliknande kommunikationskanaler parallellt är 
inte effektivt och därför ersätts Facebook med LinkedIn. 
 

• Nyhetsbrevet tas bort och ersätts av löpande nyheter och information via LinkedIn. 
Styrelsen vill hitta modernare och effektivare sätt att förmedla information och 
nyheter. Därför ersätts de klassiska nyhetsbreven med ett löpande nyhetsflöde på 
LinkedIn. Detta ska utvärderas inför nästa år. 
 

• Årets GIS-händelse ersätts med att istället uppmärksamma och informera om några 
medlemsorganisationer per år. 
Intresset från medlemmarna att bidra med nomineringar till Årets GIS-händelse är i 
princip obefintligt. Styrelsen vill istället berätta om några medlemsorganisationer per 
år via ett mer lättsamt format. 

 
• Möjligheten att söka projektstöd och stipendiemedel tas bort. 

De senaste åren har ansökningar om medel till projektstöd och stipendiemedel varit 
mycket få. Inför 2018 gjorde styrelsen ett krafttag i att styra upp, förtydliga och göra 
reklam för möjligheterna. Det inkom en ansökan om stipendiemedel och en ansökan 
om projektstöd varav ingen uppfyllde de krav som ställs på att få medel. 2018 var ett 
sista utvärderingsår och styrelsen vill därför ta bort dessa möjligheter. 
 

• Styrelsen får i uppdrag att beställa en större utredning för något aktuellt ämne inom 
GIS/GIT-området som presenteras för och distribueras till medlemmarna. 
Styrelsen tror att det finns ett större intresse i att få ta del av djupare utredningar 
inom GIS/GIT-området. 


